
KOMISIA PRE ROZVOJ MESTA A DOPRAVY MESTSKÉHO 

ZASTUPITEĽSTVA DUNAJSKÁ STREDA 

DUNASZERDAHELYI VÁROSI KÉPVISELŐTESTÜLET 

VÁROSFEJLESZTÉSI ÉS KÖZLEKEDÉSI BIZOTTSÁGA 

 Hlavná 50/16, 929 01 Dunajská Streda 

__________________________________________________________________________ 

                                       Dunajská Streda, 01.12.2014 

 

UZNESENIA 

z 1. zasadnutia Komisie pre rozvoj mesta a dopravy Mestského zastupiteľstva mesta 

Dunajská Streda, konaného dňa 1. decembra 2014 v malej zasadačke na Radnici v 

Dunajskej Strede 
___________________________________________________________________________ 

 

K bodu 1. Návrh a odsúhlasenie odborných poradcov 
Predseda komisie Ing.arch. Zoltán Molnár dal návrh na dvoch odborných poradcov: 

Ing.arch. Benedek Kmoško 

Ing.Mgr. Zsolt Bankó 

Podpredseda Ing.arch. Marián Ravasz navrhol: 

Ing.arch. Csaba Ambrus  

 

u z n e s e n i e :  

 

Komisia súhlasí s predloženými návrhmi a berie do úvahy vyzvať aj ďalších odborných 

poradcov podľa potreby. Komisia sa rozhodla odsúhlasených odborných poradcov 

pozvať na spoluprácu len v prípade potreby. 

Hlasovanie: za – 6, proti – 0, zdržali sa – 0 

 

K bodu 2. Prerokovanie pracovného návrhu Zmien a doplnkov územného plánu 1/2014 na 

základe žiadosti E.H.C.S. a.s.     

Jedná sa o Zmien a doplnkov územného plánu Dunajská Streda v lokalite D4. Terajší stav 

ATI sa mení na RŠ s charakteristikami: izolačná zeleň 20%, zeleň 52%, ostatné plochy 10%, 

spevnené plochy 11%, zastavané plochy 7%.  

 

u z n e s e n i e :  

 

Komisia súhlasí s predloženým návrhom, doporučuje výsadbu vysokorastúcich stromov 

po hranici na vlastnom pozemku E.H.C.S. a.s.  

Hlasovanie: za – 6, proti – 0, zdržali sa – 0 

 

K bodu 3. Návrh  na schválenie Tarif mestskej hromadnej dopravy v meste Dunajská 

Streda dopravcu SAD Dunajská Streda, a.s. 

Mgr.art., dr. jur. Ákos  Horony žiada dopravcu, aby informoval verejnosť aj maďarskými 

nadpismi a svetelnými, resp. zvukovými signalizáciami v  autobusoch. 

 

u z n e s e n i e :  

 

Komisia berie na vedomie predložený návrh a doporučuje schváliť tarify mestskej 

hromadnej dopravy. 

Hlasovanie: za – 5, proti – 0, zdržali sa – 1 



       

 

___________________________ 

                 Ing. arch. Zoltán Molnár 

         predseda komisie 

zapísala: 

Ing. Erika Szelle _____________________ 


